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ЧРЕЗ: г-н Венцислав Спирдонов

Председател на ВТОС

ДО: г-н Даниел Панов

Кмет на Община Велико Търново

ПИТАНЕ

ОТ: Михаил Михалев- общински съветник от група „БСП за България, АБВ и 
Движение 2 Г  във ВТОбС.

ОТНОСНО: Изграждане на безплатни паркинги във Велико Търново 

Уважаеми г-н Панов,

Излишно е да говорим, че във Велико Търново има сериозен проблем с паркирането, 
при това не само в централната част на града, а и в повечето квартали. Допуснатото 
безразборно презастрояване през последните 15 години доведе до сериозно 
напрежение. Намирането на паркомясто пред блока се оказва толкова трудно, че цените 
на гаражите в старата столица скочиха почти двойно, а къщите в някои съседни 
населени места струват повече от жилище в областния център.

Всекидневно сме свидетели на поставени бележки със заплахи, вдигане на чистачки, 
запазване на паркомясто с туби и всевъзможни приспособления. Едва ли има 
великотьрновец, който да не изпитал несгодите от всичко гореописано. В такива случаи 
е напълно задължително местната власт да предприеме спешни мерки за справяне с 
проблема.

В тази връзка питам:

1 .Колко са свободните общински терени в целия град, които са подходящи и могат да 
бъдат превърнати в БЕЗПЛАТНИ паркинги и изчислявано ли е колко би струвала тази 
дейност?

2. Колко безплатни паркинги и с колко паркоместа в тях са необходими за покриване на 
нуждите в града?

3. Изграждани ли са безплатни паркинги през изминалата година във Велико Търново и 
къде се намират?

4. Колко са изградените безплатни паркинги през последните 10 години и с кожо 
паркоместа са?

5. Какви мерки е предприела Община Велико Търново за справяне с незаконното 
„запазване“ на паркоместа в града с поставяне на туби от вода и други предмети?

6. Кожо са по последни данни автомобилите във Велико Търново?

Моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора.

С уважение: 

Михаил Мих#гев1


